
                                                                                                  

   

 
 
 
 
 
 
 

Melding schriftelijke vraag ter mondelinge beantwoording tijdens het 
vragenuur in de raadsvergadering 

 
 
 
 
Datum raadsvergadering :  24 oktober 2018 
 
Onderwerp   : Sportprogramma Favoriet FM 
 
 
Naam fractie:    SP 
naam raads/commissielid: Ed van der Schaft 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Inleiding/Aanleiding:  
 
De SP heeft vernomen dat Favoriet FM stopt met het sport programma. Het is niet duidelijk wat de 
diepere achtergrond is en of dit tijdelijk dan wel permanent is. Het bericht geeft de indruk dat er bij 
favoriet mogelijk problemen zijn.  
Onze lokale omroep heeft een belangrijke rol voor veel van onze inwoners. 
 
 
Vraag/vragen 
 
Is de portefeuillehouder bekend met de huidige gang van zaken bij Favoriet FM? 
Zijn er problemen bij Favoriet FM? 
Kunnen de inwoners van Zevenaar er vanuit gaan dat Favoriet FM een volledig programma aanbod blijft 
bieden en dat dit conform de Mediawet gedaan zal worden? 
 
 
 
 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vraag/vragen kan beantwoorden. 
 
 
 
 
 



                                                                                                  

   

 
 
 


